
  
 Protokoll Föräldraföreningsmöte 
  
 Datum: 3 december 2015 
  
 
Närvarande: 
 
FSKA: Helen Karlsson FSKB: Angelika Nordqvist, Ulrika 

Alfredsson 
1A: Joacim Eriksson, Peter Teros 1B: Pernilla Alfredsson, Marie 

Alexandersson 
2A: Angelika Nordqvist, Ulrika 
Alfredsson 

2B:Maria Corneliusson, Pelle Battwall 

3A: Katarina Eklind, Johanna 
Söderblom 

3B: Pelle Brattvall 

4A: Helén Karlsson 4B:Sandra Gustafsson, Fredric Nilsson 
5A: Jonas Höjer, Pia Lundgren 5B: Berkley Stogg 
6A: Joacim Eriksson, Johanna 
Söderblom 

6B:Marie Magnusson 

Skola: Christina Pettersson, Christina 
Nilsson, Pelle Brattvall 

Styrelse: Fredric Nilsson, Johanna 
Söderblom, Katarina Eklind 

  
1. Mötets öppnande 
Ordförande Fredric Nilsson öppnade mötet med att hälsa alla välkomna. 
 
2. Val av justerare och sekreterare 
Till sekreterare valdes Sandra Gustafsson 
Till justerare valdes Fredric Nilsson 
 
3. Dagordningen 
Mötets dagordning godkändes. 
 
4. Närvarolista 
Närvarolista skickas runt. 
 
 
 
 
 



5. Redovisning disco 
Discot hade ca 200 deltagare och var lyckat. Det var bra att använda PRO-
lokalen och vi gick med vinst. Uppskattad diskjockey.  
 
6. Disco på våren 
Eftersom discot är mycket uppskattat beslutade vi att ha ett nytt den 8/3 med 
en ny fördelning av klasserna. F och 1:or, 2, 3 och 4:or, 5:or och 6:or. 
 
7. Redovisning höstlovsbad 
263 redovisande besökare i år jämfört med 240 förra året. Kostnaden var en 
fast kostnad på 7000sek oavsett hur många besökare. 
 
8. Ekonomisk redovisning 
Föräldraföreningen har i år fått in pengar från 125 betalande familjer. Efter 
disco, bad och lämnat bidrag till stigen i skogen ligger kassan på ca 30 000sek 
plus. 
 
9. Julfika 
Festis och pepparkaka lämnas till skolan 18/12 till julfikat den 21/12. 
 
10. Hur används rinken? 
Rinken används flitigt och är mycket uppskattat. Nya dekaler kommer sättas 
upp. 
 
11. Stigen i skogen – Vad är status? 
Stigen kommer bli ca 500m. Arbetet kommer fortsätta till våren. Skolan kommer 
ev ansöka om medel från ”Gröna Skolgårdar”. 
 
12. Skolan informerar om nya lärare som gör språkpraktik och nyanlända 
barn. 
Skolan kommer rekrytera 2 lärare för att arbeta med 5 nyanlända barn i 
förberedande klass. 
 
13. Övriga frågor 
Öppet hus planeras till 13/4. 
 
Efter föräldraförenings årsmöte 2016 kommer hela föräldraföreningens 
styrelse att sluta. Vilket innebär att det finns behov för en ny ordförande, vice 
ordförande, kassör och sekreterare. Finns intresse skall det skickas till skolans 
rektor. 
 



14. Nytt möte 
3 mars 2016 18.30 Matsalen 
 
15. Mötet avslutas 
 
Ordförande Fredric Nilsson avslutar mötet. 
 
 
 
 
 
-------------------------------- 
Sekreterare Sandra Gustafsson 
 
 
 
-------------------------------- 
Justerare Fredric Nilsson 
 


